
Concept notulen ALGEMENE LEDENVERGADERING BPV PRISMA 

gehouden op 12 maart 2024 in Dorpshuis De Blaercom. 

1 Opening en vaststellen agenda 

-De voorzitter Jorden Spijker opent om 20.00u de vergadering en heet een ieder welkom, in het 

bijzonder wijkagent Remco Wessels 

-Er zijn bijna 20 leden aanwezig. 18 leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. 

-De voorzitter stelt vast dat wijkagent Michelle Kamerbeek herstellend is maar nog niet aanwezig kan 

zijn als spreker, het agendapunt 8: Aandacht voor ondermijning komt hiermee te vervallen. 

2 Mededelingen en vooraf ingediende vragen/stukken 

-Er is een reactie binnengekomen van Securitas n.a.v. de opmerking dat er te weinig wordt gereden 

in de wijk: Securitas rijdt per dag vier rondes: twee in de avond en twee in de nacht, in het weekend 

rijden zij ook overdag. Bij de mini-rotonde op ’t Zijdveld zit een tag op de lantaarnpaal welke middels 

de PDA wordt gescand om de opdracht te starten of te beëindigen. Zo is er controle of er gereden 

wordt. Door een gewijzigde bestickering herkent men mogelijk de  auto’s niet. 

3 Notulen ALV gehouden op 21 maart 2023 

-De notulen van de vorige vergadering worden unaniem goedgekeurd. 

4 Jaaroverzicht bestuur  

-Het jaaroverzicht wordt zonder vragen ontvangen en goedgekeurd.  

-Nog extra wordt gewezen op een juist gebruik van de -112-WhatsApp,uitsluitend gebruik voor 112 

waardige meldingen, geen verdwaalde dieren! 

-Inmiddels zitten de 16 (Larense) bpv’s met elk één vertegenwoordiger in een gezamenlijke App met 

politie om een inbraak sneller te kunnen melden zodat er  in de directe omgeving gewaarschuwd kan 

worden en eventuele getuigen zich kunnen melden of camera beelden kunnen delen. 

-De buurtbarbecue 2024 wordt gehouden op zaterdag 7 september. 

5 Financiën 

-De penningmeester geeft een toelichting op de jaarcijfers. De eenmalige notariskosten hebben te 

maken met de statutenwijzigingen t.b.v. Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen. 

-De kascommissie, mevrouw Homburg doet mede namens de heer Lindeman haar verslag aan de 

vergadering en adviseert decharge te verlenen aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

-De vergadering volgt het advies van de kascommissie bij acclamatie. 

-Voorzitter bedankt de kascommissie voor hun rapportage. A. Lindeman en I. Homburg zijn bereid 

het in 2025 nogmaals te doen. De aanwezigen gaan akkoord.  



-Het resterend eigen vermogen per 31-12-2023 bedraagt:  € 1.815 

-De jaarcontributie van € 10 per lid blijft ongewijzigd. 

6 Bestuursverkiezing 

-De huidige penningmeester: Marc Rensing, is aan het einde van zijn tweede termijn van 3 jaren. Hij 

heeft te kennen gegeven als penningmeester een derde termijn te willen invullen, hetgeen  wederom 

door de vergadering bij acclamatie wordt aangenomen.  

7 Aandacht voor fraude tussen burgers onderling  

De voorzitter geeft het woord aan Remco Wessels voor zijn presentatie over cyber criminaliteit. 

Remco heeft de cijfers bij zich van Laren en Blaricum. De woninginbraken zijn in vergelijking met 

vorig jaar: in Laren nu 12 en in Blaricum nu 5. Laren heeft een daling van 8, Blaricum van 7. 

-Het is een landelijke trend dat woninginbraken afnemen maar cybercrime toeneemt. 

-In onze omgeving  is de cybercrime toename zelfs 25%, veelal bij ouderen die hun gevoel van 

veiligheid voor de rest van hun leven kwijt zijn. Remco noemt voorbeelden uit de praktijk waarbij 

oplichters zijn “opgeleid alsof zij in een callcenter werken” 

-Remco spreekt de wens uit deze doelgroep persoonlijk te benaderen waarbij Bpv’s een belangrijke 

rol kunnen hebben. 

-Met als leidraad een informatieve Power Point presentatie worden Babbeltrucs, Pinpasfraude, 

Bankhelpdeskfraude, WhatsAppfraude , Identiteitsfraude en vele andere oplichtingsmethodes 

besproken. Heel gevaarlijk zijn ontvangen e-mails waarbij “doorgeklikt” moet worden en men komt 

op een foute site waar gehengeld wordt naar persoonlijke gegevens.  

Naast de vele websites die genoemd worden is een aanrader: https://veiliginternetten.nl/quiztool/  

De algehele conclusie van de aanwezigen is dat het een meer dan zinvolle presentatie is met veel 

relevante informatie. 

8 Aandacht voor ondermijning 

-I.v.m. ziekte van wijkagent Michelle Kamerbeek komt dit agendapunt te vervallen 

9 Rondvraag en afsluiting 

-Er zijn geen vragen, de voorzitter beëindigt om 21.20u de vergadering en nodigt een ieder uit voor 

een drankje aan de bar. 

Laren, 18 maart 2024    

Lida Majoor   

Secretaris BPV Prisma 

https://veiliginternetten.nl/quiztool/

